
 
Zápis č. 8 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 21.6. 2006 

 
Přítomni:   Ing. B. Chramcov, doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, CSc., Ing. 

Milan Navrátil, Ing. Pavel Navrátil Ph.D., Bc. E. Kvasnicová, Ing. H. Vyoralová, 
M. Borovian, (celkem 8 členů AS ) 

Omluveni:  Ing. M. Sysel Ph.D., Ing. V. Dolinay 
Hosté: prof. Ing. V. Vašek, CSc., RNDr. Jan Ostravský, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., 

prof. Ing. Petr Dostál, CSc. 

Program: 
1. Kontrola zápisu. 
2. Projednání záměru děkana jmenovat proděkana pro strategický rozvoj.  
3. Projednání návrhu děkana na doplnění Vědecké rady Fakulty aplikované informatiky. 
4. Projednání návrhu Vnitřní normy FAI pro přijímání uchazečů, kteří absolvovali studijní 

program nebo jeho část nebo studují jiný studijní program na vysoké škole v ČR nebo 
v zahraničí 

5. Projednání návrhu Vnitřní normy FAI doplňující Stipendijní řád Univerzity Tomáše Bati ve 
Zlíně 

6. Projednání návrhu Vnitřní normy FAI doplňující Studijní a zkušební řád Univerzity Tomáše 
Bati ve Zlíně 

7. Různé. 
 

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Ing. Bronislav Chramcov. Vzhledem k tomu, že RNDr. 
Ostravský bude muset zasedání AS FAI v jeho průběhu opustit, předseda AS FAI změnil program 
zasedání. 
 
ad 6)   Projednání návrhu Vnitřní normy FAI doplňující Studijní a zkušební řád Univerzity 
Tomáše Bati ve Zlíně 

Nejdříve dr. Ostravský seznámil členy AS FAI s průběhem a výsledky přijímacího řízení na FAI. 

Dále dr. Ostravský seznámil členy AS FAI se změnami, které navrhuje zapracovat do Vnitřní 
normy (dále VN) FAI doplňující Studijní a zkušební řád Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně. 
Podotkl, že VN vychází z Vnitřní normy Fakulty technologické a je přizpůsobena potřebám FAI. 
Dr. Ostravský se zaměřil především na článek 16, který řeší podmínky pro pokračování ve studiu. 

Doc. Novák vznesl připomínku, jak zjednodušit identifikaci studentů se stejným jménem i 
příjmením. Tento problém by se mohl vyřešit připojením krátkého kódu ke jménu např. číslo. 

Dr. Fialka navázal na připomínku doc. Nováka, jak se budou identifikovat studenti, až se nebudou 
používat indexy. Senát se shodl, že tuto problematiku bude řešit, až nastane situace, kdy se 
indexy nebudou používat. 

Další doplnění přednesl prof. Vašek k článku 27, týkající se zveřejňování témat BP a DP. Změny se 
konkrétně týkaly termínu zveřejnění témat a schvalování Oborovou radou těch témat, které 
studenti předloží sami.   
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Další dotazy k projednávané části VN na dr. Ostravského nebyly a dr. Ostravský odchází ze zasedání 
AS FAI. 

Dále vystoupil dr. Sysala a přednesl změny ve 4. části VN, která se týká doktorského studia. Tato 
část bude taktéž převzata z VN FT s drobnými úpravami. Do VN FAI se dále doplní čl. 41. a 42. 
ze Studijního a zkušebního řádu UTB. 

Ing. Chramcov navrhl v čl. 34 odstranit odkaz na přesnou citaci směrnice děkana, aby se nemusela 
vnitřní norma měnit při každé změně této směrnice. 

Doc. Novák vznesl dotaz k článku 50. Jak se postupuje v případě, kdy se obhajoby disertační práce 
nezúčastní recenzent, který vypracoval záporný posudek? Obhajoba neproběhne a vypíše se 
nový termín obhajoby. 

Návrh usnesení AS FAI  08/1  
AS FAI projednal návrh Vnitřní normy FAI doplňující Studijní a zkušební řád Univerzity 
Tomáše Bati ve Zlíně. 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI  08/1 
AS FAI projednal návrh Vnitřní normy FAI doplňující Studijní a zkušební řád Univerzity 
Tomáše Bati ve Zlíně. 

 

ad 5)   Projednání návrhu Vnitřní normy FAI doplňující Stipendijní řád Univerzity Tomáše 
Bati ve Zlíně 
Vnitřní normy FAI doplňující Stipendijní řád Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně vychází z VN 
Fakulty technologické a bude převzata bez větších úprav. Dotazy a připomínky k tomuto bodu 
nebyly. 
 
Návrh usnesení AS FAI  08/2  
AS FAI projednal Vnitřní normu FAI doplňující Stipendijní řád Univerzity Tomáše Bati ve 
Zlíně. 
Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI  08/2 
AS FAI projednal Vnitřní normu FAI doplňující Stipendijní řád Univerzity Tomáše Bati ve 
Zlíně. 
 
ad 4) Projednání návrhu Vnitřní normy FAI pro přijímání uchazečů, kteří absolvovali 
studijní program nebo jeho část nebo studují jiný studijní program na vysoké škole v ČR nebo 
v zahraničí. 
Dr. Sysala seznámil členy AS FAI s úpravou této VN. Přijímací řízení na žádost uchazeče neplatí 
pro studenty naší fakulty, platí pro studenty jiných fakult s podmínkou, že student musí mít 
ukončený 1. ročník studia.  
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Návrh usnesení AS FAI  08/3 
AS FAI projednal Vnitřní normu FAI pro přijímání uchazečů, kteří absolvovali studijní program 
nebo jeho část nebo studují jiný studijní program na vysoké škole v ČR.  
Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI  08/3 
AS FAI projednal Vnitřní normu FAI pro přijímání uchazečů, kteří absolvovali studijní program 
nebo jeho část nebo studují jiný studijní program na vysoké škole v ČR.  
 

ad 2) Projednání záměru děkana jmenovat proděkana pro strategický rozvoj.  
Prof. Vašek  seznámil AS FAI s návrhem jmenovat prof. Ing. Romana Prokopa, CSc. proděkanem 
pro strategický rozvoj a statutárním zástupcem děkana FAI. Vyjádření se k tomuto záměru 
proběhne na příštím zasedání AS FAI za přítomnosti prof. Prokopa. 
 
ad 3) Projednání návrhu děkana na doplnění Vědecké rady Fakulty aplikované informatiky. 
Prof. Vašek  seznámil AS FAI s návrhem jmenovat Ing. Jiřího Deváta členem Vědecké rady Fakulty 
aplikované informatiky. Vzhledem k tomu že tento návrh byl již projednáván na předchozím 
zasedání AS FAI mohl AS FAI hlasovat o usnesení. 
 
Návrh usnesení AS FAI  08/4 
AS FAI schválil návrh děkana na doplnění Vědecké rady Fakulty aplikované informatiky o Ing. 
Jiřího Deváta. 
 
Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI  08/4 
AS FAI schválil návrh děkana na doplnění Vědecké rady Fakulty aplikované informatiky o  
Ing. Jiřího Deváta. 
 
 
ad 1)   Kontrola zápisu č. 7 

Bez připomínek. 

 
ad 7)    Různé 
Ing.Chramcov seznámil členy AS FAI s průběhem a výsledky doplňujících voleb zástupců FAI do 
AS UTB které proběhly 12.6.2006.  

• Výsledky voleb zástupců FAIdo AS UTB: 
-     Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. – 26 hlasů 
- Ing. Marek Kubalčík, Ph.D. – 20 hlasů 
- Ing. Martin Sysel, Ph.D. – první náhradník 
- Ing. Pavel Navrátil, Ph.D. – druhý náhradník  

 
• Kouření před hlavním vchodem- je domluvena schůzka s kvestorem UTB 
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• Ing. Chramcov seznámil členy AS FAI s výsledky elektronických hlasování: 
 
Elektronické hlasování č. E1:  
přepracování čl.18 odst.3 písm a) a čl.27 odst.1 písm a) Statutu FAI. V přepracované 
verzi jsou v daných odstavcích vypuštěny formulace, které se týkají osoby pověřené 
zastupováním v plném rozsahu 
 
Návrh usnesení AS FAI č. E1 
AS FAI schválil návrh Statutu Fakulty aplikované informatiky ve verzi ze dne 31.5.2006 
Hlasování 
Pro:  9 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 
Usnesení AS FAI  č. E1 
AS FAI schválil návrh Statutu Fakulty aplikované informatiky ve verzi ze dne 31.5.2006 
 
Elektronické hlasování č. E2:  
úprava Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok  
2006/2007 pro bakalářské studijní programy Chemické a procesní inženýrství, Inženýrská 
informatika, forma studia prezenční a kombinovaná týkající se kapitoly 2.2 Doba a 
hodnocení přijímací zkoušky. Návrh děkana zní změnit v odstavci Hodnocení minimální 
bodovou hodnotu pro úspěšné složení přijímací zkoušky na hodnotu 14. 

Návrh usnesení AS FAI č. E2 
AS FAI schválil návrh úpravy Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok  2006/2007 pro bakalářské studijní programy Chemické a procesní 
inženýrství, Inženýrská informatika, forma studia prezenční a kombinovaná. 
Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 
Usnesení AS FAI  č. E2 
AS FAI schválil návrh úpravy Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok  2006/2007 pro bakalářské studijní programy Chemické a procesní 
inženýrství, Inženýrská informatika, forma studia prezenční a kombinovaná. 
 

• Vzhledem k nepřítomnosti Ing. Sysla se otázka zamykání kuchyněk se bude projednávat na 
příštím zasedání AS FAI.   

• Prof. Vašek poděkoval senátu za jeho dosavadní práci. 
 

 

 
Ve Zlíně dne 23.6.2006 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bronislav Chramcov 
 
 
         Ing. Bronislav Chramcov 
                předseda AS FAI 


